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參與者 參與代表項目-報告

活動主題：傳統飲食與非物質文化遺產保護國際研討會 楊子儀博士 貴嶼和記隆餅家

International Conference on 貴嶼和記隆出版社

Foodways and Heritage 貴嶼仔

A Perpective of Safeguarding the Intangible Cultural Heritage 潮式餅糖糕飽專門店

合辦機構：

康樂及文化事務署 香港文化博物館、

香港中文大學人類學系 及

法國國立圖爾大學

Organizers：Hong Kong Heritage Museum, Leisure and Cultural Services Department,
 and Department of Anthropology, The Chinese University of Hong Kong, 
with a delegation from the UNESCO Chair Project on Safeguarding 
and Promoting Cultural Food Heritage of the University of Tours, France  

活動日期：Date：3-5 January,2013    日期：2013年 1月 3-5日

活動地點：香港文化博物館一樓劇院 (香港新界沙田文林路一號)
Venue：1/F Theatre, Hong Kong Heritage Museum, Shatin, Hong Kong SAR

香港文化博物館、香港中文大學人類學系及法國國立圖爾大學於2013年1月3日至5日聯合舉辦的

「傳統飲食與非物質文化遺產保護國際研討會」，已順利舉行。

大會現在計劃將各位專家學者的報告和論文結集成書(論文集)，預計於2013年6月左右出版。

Hong Kong Heritage Museum, jointly organized by the Department of Anthropology of
the Chinese University of Hong Kong and the National University of Tours in France in 2013 January 3 to 5,
"the traditional diet and Intangible Cultural Heritage Protection International Seminar has been successfully held
The Assembly will now planning reports and papers of experts 
and scholars knot integrated book (Proceedings), expected to be published around June 2013.
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